

香港機場接送 Hong Kong Airport Transfer	M Benz S class 350	MPV (Toyota Alphard or Nissan Elgrand)
All Kowloon area and Kwai Chung, Tsing Yi & Tsuen Wan 九龍各區, 葵涌, 青衣及荃灣	\$700 per trip	\$650 per trip
HK Island from Kennedy Town to Shau Kei Wan, NT (Tseun Kwan O, Tai Wai, Sham Tseng, Ting Kau & Tuen Mun) 堅尼地城至筲箕灣及新界(將軍澳、沙田、大圍、深井、汀九、屯門)	\$780 per trip	\$730 per trip
HK Island Aberdeen, Chai wan & NT (Sai Kung, Ma On Shan, Tai Po, Fanling, Lok Ma Chau, Sheung Shui & Yuen Long) 香港仔、柴灣及新界(西貢、馬鞍山、大埔、粉嶺、落馬洲、上水及元朗)	\$830 per trip	\$780 per trip
HK Island Shek O, Stanley, Clear Water Bay, Tin Shui Wai & Sha Tau Kok 石澳、赤柱、清水灣、天水圍及沙頭角	\$880 per trip	\$830 per trip

時租服務 Hourly rate Service	Rate (Per hour HK\$) 每小時費用
M Benz S class 350	\$600
MPV (Toyota Alphard or Nissan Elgrand)	\$450
A minimum of 3 hours consecutively rental is required for HK and Kowloon area. 香港及九龍各區域內，最少連續 3 小時租賃。 A minimum of 4 hours consecutively rental service is required for NT and Airport area. 新界及香港國際機場，最少連續 4 小時租賃。	

跨境服務 (往返中國/香港) Cross border service (To/From China & Hong Kong)	Region 區域	Rate (Per trip HK\$) 每程費用
車款 Vehicle Model: MPV (Toyota Alphard or Nissan Elgrand) Customer could upgrade to M Benz S Class by paying a special rate. 車款可升級至平治轎車 S 系 350，需另加升級費	Shenzhen City (深圳市中心)	\$1,400
	Shenzhen Airport (深圳機場)	\$1,700
	Dongguan City (東莞市中心)	\$2,200 up
	Guangzhou City (廣州市中心)	\$3,300 up

點到點服務 Point To Point service	M Benz S class 350	MPV (Toyota Alphard or Nissan Elgrand)
Within same region 市區同區	\$600 up per trip	\$450 up per trip
市區過海	\$650 up per trip	\$550 up per trip
新界過海 (不包括大嶼山)	\$700 up per trip	\$650 up per trip

Remark 備注:

- Charge of petrol consumed is included in the rental fee.
租車費用已包括所需燃油。
- One working day advance appointment is required.
需提早一個工作天預約。
- Our waiting time is 15 minutes. If there is any late arrival as per agreed pickup time, overtime fee will be charged HKD\$100 in every 15 minutes. Exceed 60 minutes will define as No-show and the paid amount is fully Non-Refundable.
等候客人時間為 15 分鐘，如超過等候時限，每 15 分鐘需另加等候費 HK\$100。預定接待的時間 60 分鐘後沒有出現，有機會視為失約，所收費用將不退回。
- Extra HKD\$100 will be charged for each extra stop en-route to destination, other regions will be negotiable.
如需多停其他地點，同區需每點另加服務費 HK\$100，其他區域則面議。
- Extra HKD\$200 per trip will be charged for Hong Kong Airport Transfer & Point-to-Point service between 23:00-06:00.
如機場接送或點到點服務於晚上 11 時至翌日早上 6 時前，每程需另加服務費 HK\$200。
- Hourly rate service is NOT included the bridge, tunnel and parking fee.
時租服務不包括橋費、隧道費及停車場費。
- Extra HKD\$100 per hour will be charged for Hourly Rate service between 23:00-06:00.
時租服務於晚上 11 時至翌日早上 6 時前，每小時需另加服務費 HK\$100。
- Airport transfer & Point to Point service are include bridge, tunnel and parking fee that incurred during the trip.
機場接送或點到點服務的收費已包括所需的橋費、隧道費及停車場費。
- Child seat is available at \$100 per trip. Please make the request in your reservation.
如需使用兒童座椅，每張使用費為 HK\$100，並需預約時通知。
- An extra HKD\$200 per trip will be imposed, if there is any bad weather such as black rainstorm or typhoon signal no.8 or above was hoisted.
如有任何惡劣天氣，例如黑色暴雨或懸掛颱風信號八號或以上時，將會額外收取每程 200 港元的費用。
- Price are subjected to change without prior notice.
價格如有更改，恕不作另行通知。
- Vang Lek Auto Services Limited and their contractors reserve the right to alter any terms and conditions without prior notice.
宏益汽車服務有限公司及其供應商保留有關細則之最終決定權。

